

## Humanistiska föreningen

### Styrelsemötesprotokoll #6

2023-03-16

#### Styrelseledamöter

#### Närvarande

Oliviae Odenskiöld	Ordförande	x
Anna Sjöström	Vice ordförande	x
—	Sekreterare	
Patrik Björk	Skattmästare	x
—	Vice skattmästare	
Erika Sjöström	Klubbmästare	x
Lillevi Dotta Hagström	Vice klubbmästare	
—	Programansvarig	
—	Vice programansvarig	
Marie Börjesson	Övermarskalk	x
Alexander Löf	Vice övermarskalk	x
Claire Lindsay	Informationsansvarig	

#### Övriga

Bengt Novén	Inspektor
Anna Börjesson	Sakrevisor
Anders Ebbe Nyman	Sakrevisor
Stefanie Tagesson	Sakrevisorsuppleant

1  
tr  
H

### 1. Mötets öppnande

Vice ordförande Anna Sjöström förklarar mötet öppnat kl 17:59

### 2. Justering av röstlängd

7 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt.

### 3. Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns med tillägg av *presidiet* 9.b. Godkännande av avtal: kanslister, *övermarskalksämberet* 13.b. Fakultetsmiddagen

### 4. Val av mötessekreterare

Anna nominerar Oliviae Odenskiöld till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

*att* välja Oliviae Odenskiöld till mötessekreterare.

### 5. Val av justerare tillika rösträknare

Alexander Löf nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

*att* välja Alexander Löf till justerare tillika rösträknare för mötet.

### 6. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll bordläggs.

### 7. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

### 8. Sekreterare

Anna är föredragande.

Lars Strannegård kommer inte att hålla något föredrag då det inte har funnits en passande tid. Affischer sitter uppe, det finns inlägg på sociala medier om föreningens stipendier och Gummiudden och det finns fortfarande tid att ansöka och nominera. Det kommer komma upp i stories på föreningens sociala medier igen.

### 9. Presidiet

#### a. Rapport: Gula villan + kansli

Det har möblerats om på kansliet och i Stockholmsrummet. Gammal bokföring som inte längre behöver sparas kommer gås igenom och sedan slängas.

#### b. Godkännande av avtal: kanslister

Styrelsen beslutar

*att* godkänna avtalet för kanslisten Christian Bratt.

#### c. Rapport: Samarbetsavtalsförhandlingar 13/3

Anna och Oliviae är föredragande. SUS, NF, SF och HumF har skickat erbjudande till LäS och SoFa om att gå med utan ekonomiska fördelar. Styrelsen är fortfarande något skeptiska till LäS. Styrelsen diskuterar. Nästa möte kommer vara den 27 januari.

#### d. Rapport: Campusrådsmöte 16/3

Oliviae är föredragande. SUS hoppas var klara med utvecklingen av det nya



medlemssystemet till sommaren. SUS övermarskalk Miro delade information om magisterpromoveringen och valborg, informationen kommer även att mailas ut. Deadline för att anmäla fana till valborg är 30/3. Övriga föreningars verksamhet rullar på som vanligt och HumF kommer snart få inbjudan till Läs finsittning och ekonomernas valborgsfirande.

**e. Utvärdering: Dechargemöte**

Det var trevligt och alla tycker det gick bättre än förväntat, styrelsen fick bra råd av seniorer.

*Paus kl.18:42*

*Mötet återupptas kl.19:00*

**10. Skattmästeriet**

**a. Lägesrapport**

Patrik är föredragande.

Patrik vill entlediga sig. Det dagliga ansvaret för ekonomin är för mycket och Patrik behöver fokusera på sin utbildning. Styrelsen är mycket ledsna att han har kommit till det beslutet och önskar honom lycka till.

**11. HumF Klubbmästeri**

**a. Utvärdering tidigare pubar**

**i. Wednesday pub 1/3**

Erika missade hela puben på grund av flytt, Estere var SA och höll i puben.

**ii. Mello pub 8/3**

Det gick väldigt bra och var roligt.

**iii. Quiz pub 15/3**

Det var Lillevis första pub som vice KM, det blev ett julquiz och det tyckte besökarna var en rolig grej.

Klubbmästeriet ska se över om det går att pressa priserna på något i baren.

**b. Kommande pubar**

**i. Wednesday pub 22/3**

Våffelpub med anledning av våffeldagen om våffeljärn kan köpas in, presidiet säger att det går jättebra.

**ii. Karaoke pub 29/3**

Det blir karaoke!

**c. VPR**

Erika kommer gå på KMR möte.

VPR kommer hållas tillsammans med SoFa och det kommer vara Alice i underlandet tema. HumF har sökt och fått beviljat utökad tillstånd för uteservering och för allmänheten.

HumF ska fixa ett eget märke, Anna kommer dra i det. KM har många idéer.

Erika uppdras fråga KMR hur det blir med att sälja VPR biljetter.

**12. Programutskottet**

**a. HumHum**

Det går bra för kören, de ska sjunga på födelsedagsmiddagen

3  


Några från kören har dock hamnat på väntelistan, men de kommer få biljetter om de svarar på mailet från övermarskalken.

**b. Bokcirkel**

Det går bra.

**13. Övermarskalksämberet**

**a. Födelsedagsmiddagen 109 år!**

Maten är inhandlad, tårter kommer att köpas in samma dag av Mimi och Alexander. Oliviae kommer köpa blommor.

Budgeten följs, personal finns. Mimi har skickat ut en planering via mail

Företagskortet ska användas för att köpa punsch. Städningen kommer ske dagen efter.

**b. Fakultetsmiddagen**

Fakulteten har återkommit med datum, 4 eller 8 Maj.

Styrelsen diskuterar och kommer fram till att 4 maj passar bäst.

*Paus kl.19:46*

*Mötet återupptas kl.20:01*

**14. Informationsutskottet**

**a. Nyhetsbrev #3**

Nyhetsbrevet kommer ut 29/3, sista dagen för att skicka in det som ska vara med är fredag 24/3.

**b. Hemsidan**

Hemsidan är lite krånglig, information om styrelsen vill inte uppdateras korrekt.

Claire ska se om hon kan få det att fungera, annars ska hon kontakta squarespace.

**c. Märken och pins för VPR**

Det finns en kanal i slack, senast på måndag ska idéer vara inne.

Anna kommer dra i det. KM har många idéer. Mimi känner några som kan rita om det behövs.

**15. Externuthyrningar**

**a. Nina Voigt Dahl Examenfest 26/8**

Mitt i välkomstveckan. Styrelsen nekar uthyrningen då den krockar med välkomstveckan.

**b. Conrad Bakka Disputationsmiddag 21/4**

Styrelsen godkänner i mån av personal.

**c. Elin Forestam 6/5**

Styrelsen nekar uthyrningen då vi inte kan hitta någon som kan vara SA.

**16. Inbjudningar**

**a. Medicinska föreningens vårbal 22/4**

Erika, Claire och eventuellt Oliviae är intresserade

**b. Föreningen ekonomernas vårbal 21/5**

Samtliga i styrelsen har många åtaganden runt denna helg och kommer att fundera fram till söndag om de kan gå, det kommer att behandlas i slack.

**17. Under mötet väckta frågor**

Oliviae hälsar att hon tycker om alla jättemycket.

**18. Mötets avslutande**

Mötet avslutas kl 20:34

Justeras

  
Anna Sjöström  
Vice ordförande

  
Oliviae Odenskiöld  
Mötessekreterare

  
Alexander Löf  
Justerare